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Bij de Nedereindse Berg liggen verschillende sportvoorzieningen, zoals een skipiste en verschillende 
wielerverenigingen. Behalve deze sporten die hier al hun plek hebben gevonden zijn er ook 
mountainbikers die graag maken van de Nedereindse berg om hier overheen te crossen. De berg, die 
eigenlijk een afvalberg is, wordt op deze manier toch benut op een sportieve manier. 
 
Gezien het feit dat we graag verschillende sporten in de stad willen faciliteren, breedtesport willen 
aanmoedigen en deze berg verder geen functie heeft, vindt Groenlinks het wenselijk dat deze 
mountainbikers deze plek kunnen blijven gebruiken en hier hun vaste mountainbikeparcours van 
kunnen maken en hier meer zekerheid voor krijgen. 
 
1) Deelt het college met  Groenlinks dat het wenselijk zou zijn om de Nedereindse Berg als een 
sportomgeving te zien? Zo nee, waarom niet? 
 
2) Kan het college via de omgevingsvisie vastleggen dat sport, waaronder mountainbike, een 
reguliere plek krijgt in dit gebied? Zo nee, waarom niet?  
 
3) De vrijwilligers van de MTB route hebben een projectplan geschreven. Kan het college het 
projectplan van de mountainbikers meenemen in de plannen? 

4) Kan het college aangeven binnen welk termijn hier meer duidelijkheid over kan komen naar de 
vrijwilligers en sporters? 

 
 


